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PROCES VERBAL

Încheiat azi, 30 august 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului
Local al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 924/23. 08. 2023 a Primarului
municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de  24 august  2023.
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel Jeler: ”La ședință sunt prezenți un număr de 19 consilieri.  Așadar,
ședința noastră este legal constituită. Lipsește domnul consilier Lupea Ioan Gabriel.
Domnul  consilier  a  anunțat  că  nu  va  participa  la  ședința  de  consiliu.  Domnul
consilier Florea Paul Victor intră în sala de ședință în timpul discutării proiectului
nr. 30  al ordinii de zi. Domnul consilier Ionuț Horșa, domnul consilier Medrea Petru
Gabriel și doamna consilier Oltean Sabina Larisa  participă la ședința de consiliu în
regim de videoconfeință.
 Înainte  de  a  da  cuvântul  domnului  președinte,  vreau  să  supun  aprobării
dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de
18 iulie 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă?
Abțineri?”
  ”Fiind  supus  la  vot,  acesta  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil
Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
  Marius  Filimon:  ”Vă propun ca  modalitate  de vot  a  ședinței  de azi,  votul
deschis prin ridicare de mână pentru cei prezenți în sală și votul prin apel nominal
pentru colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind  supusă  la  vot,  această  propunere  a  fost  votată cu  19  voturi  pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,
Marius Filimon, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

Marius Filimon: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările
şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Georgeta Rânghet –
director Direcția juridică, administrație publică locală,  dl. Daniel Stan – director
Direcția tehnică,  d-na Olga Hașegan – consilier juridic Direcția de asistență Socială,
dl. Alexandru Damian – arhitect șef, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-
administrativ,  d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciul administrație publică locală,
juridic,  contencios,  d-na  Bucur  Beatrice  consilier  Serviciul  administrație  publică



locală, juridic, contencios -  precum şi presa.”
 Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 40 proiecte plus capitolul Diverse.”  
 Proiectul nr. 26 privind PRELUNGIREA TRASEULUI UNOR STRĂZI ÎN
MUNICIPIUL  ALBA  IULIA,  str.  Ioan  Petru  Culianu  și  str.  Pârâul  Iovului,
Municipiul Alba Iulia, județul  Alba este retras de pe ordinea de zi.
 Peste ordinea de zi au fost introduse 4 proiecte:
 42. Proiect de hotărâre privind  actualizarea devizului general şi a indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul: „Reabilitare si extindere retele apa si canalizare –
Municipiul Alba Iulia, str.Mihail Kogalniceanu, Liceului, Ciresului si Grigore Vieru”
aprobați prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr. 46/2019.
 43. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al Municipiului
Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil – (apartament) situat în Municipiul Alba
Iulia, str. Cloșca bl.CF11.
 44.   Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice -
faza  DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul ”Extindere Grădiniță
Cartier Micești, municipiul Alba Iulia, str. Scărișoara, nr. 25”.
 45. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza
DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „DEMOLARE CORP C2
ȘI CONSTRUIRE CORP CLĂDIRE NOU ȘCOALĂ GENERALĂ MICEȘTI”,   STR.
SCĂRIȘOARA, Nr. 17, ALBA IULIA.
 Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la
deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude până
la  gradul  al  patrulea  inclusiv,  aveți  un  interes  patrimonial  în  problema  supusă
dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”La proiectul nr. 5. Proiect de hotărâre privind încheierea
unui protocol  de colaborare între Municipiul  Alba Iulia,  Clubul Sportiv Municipal
Unirea Alba Iulia și Universitatea ”1 Decembrie 1918” Alba Iulia nu voi participa la
dezbatere și la vot.”
 Raul  Sebastian  Tudorașcu:  ”La  următoarele  proiecte:  13.  Proiect  de  hotărâre
privind aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru alimentarea Fondului IID creat
și  gestionat  de  către  operatorul  S.C.  APA CTTA S.A.  ALBA în scopul  derulării
investiției  „ Înlocuire racorduri canalizare Bulevardul Ferdinand I”
 14. Proiect de hotărâre privind  aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA   în scopul includerii investiției  „Înlocuire rețea apă și branșamente Bulevardul
Încoronării  ”  în  Programul  de  investiții  în  infrastructura  aferentă  serviciului  de
alimentare cu apă și de canalizare pe anul 2023
 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID  creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA  în scopul continuării derulării investiției  „ Reabilitare și extindere rețele apă și
canalizare strada Mihail Kogălniceanu, Liceului, Cireșului și Grigore Vieru”, nu voi
participa la dezbatere și la vot.”
 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea

         ORDINE DE ZI:



 1.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  nr.
534/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia,  modificată și  completată
ulterior
 2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 534/2022 a Consiliului
local al municipiului Alba Iulia, modificată și completată ulterior
 3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al
municipiului Alba Iulia în consiliul de administrație al Muzeului Palatul Principilor 
 4. Proiect de hotare privind organizarea unui seminar pe teme de patrimoniu și
Adunarea Generală al ALZIAR
 5. Proiect de hotărâre privind încheierea unui protocol  de colaborare între
Municipiul Alba Iulia, Clubul Sportiv Municipal Unirea Alba Iulia și Universitatea
”1 Decembrie 1918” Alba Iulia 
 6.  Proiect  de  hotărâre  privind schimbarea  denumirii  unității  de  învățământ
preuniversitar  de  stat,  din  „Grădinița  cu  Program  Normal  Pâclișa”,  structură
arondată a Grădiniței cu Program Prelungit nr. 8 în „Grădinița cu Program Prelungit
Pâclișa”,  începând cu anul școlar 2023-2024 
 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Dotarea și
digitalizarea unităților de învățământ preuniversitar din municipiul Alba Iulia și a
unităților conexe - EDU-DOTARE ALBA IULIA”, cod F-PNRR-Dotari-2023-5580,
finanțat în cadrul apelului de proiectePlanul Național de Redresare și Reziliență al
României, Pilonul VI. Politici pentru noua generație\ Componenta C15: Educație 
 8. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul
proiectului  ”INTERoperable  cloud-based  solution  for  cross-vector  planning  and
management of Positive Energy Districts” - acronim InterPED, finanțat în cadrul
programului european HORIZON EUROPE
 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea semnării contractului de credit și a
contractului  de  ipotecă  asupra  creanțelor  rezultate  din  veniturile  proprii  ale
autorității administrației publice locale, între C.E.C. BANK SA și U.A.T. Municipiul
Alba Iulia, în condițiile de rambursare și garantare 
 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare
între UAT Municipiul Alba Iulia prin Consiliul Local al Municipiului Alba Iulia și
Societatea de Cruce Roșie din România - Filiala Alba
 11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Statului de funcţii
şi  a  Regulamentului  de  organizare și  funcționare ale  Căminului  pentru persoane
vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al Municipiului Alba Iulia  
 12.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  nr.
263/2023 a Consiliului local  
 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA în  scopul  derulării  investiției   „  Înlocuire  racorduri  canalizare  Bulevardul
Ferdinand I”
 14. Proiect de hotărâre privind  aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA   în scopul includerii investiției  „Înlocuire rețea apă și branșamente Bulevardul



Încoronării  ”  în  Programul  de  investiții  în  infrastructura  aferentă  serviciului  de
alimentare cu apă și de canalizare pe anul 2023
 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID  creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA  în scopul continuării derulării investiției  „ Reabilitare și extindere rețele apă și
canalizare strada Mihail Kogălniceanu, Liceului, Cireșului și Grigore Vieru”
 16.  Proiect  de hotărâre privind aprobarea listei  de priorități  pe anul 2023, în
vederea repartizării locuințelor pentru tineri, destinte închirierii
  17.  Proiect  de  hotărâre  privind modificarea  și  completarea  Hotărârii
nr.377/30.08.2022 a Consiliului Local al municipiului Alba Iulia   
 18.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Listei  III  pentru  repartizarea
locuințelor sociale disponibile de închiriat în anul 2023    
 19.  Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  criteriilor  pentru  repartizarea
locuinţelor sociale din municipiul Alba Iulia, pentru lista de priorități pentru anul
2024
 20.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  încheierii  unui  Protocol  de
colaborare între U.A.T. Municipiul Alba Iulia și U.A.T. Comuna Ciugud cu privire
la serviciile de gestionare a câinilor fără stăpân 
 21. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru:
,,Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  pentru  „ÎNFIINȚARE  CENTRU  DE
COLECTARE  PRIN  APORT  VOLUNTAR”  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
Gheorghe Șincai, F.N., județul Alba  
 22.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  Zonal
pentru: ,,CONSTRUIRE LOCUINȚĂ UNIFAMILIALA, GARAJ, ÎMPREJMUIRE
ȘI BAZIN VIDANJABIL” - Municipiul Alba Iulia, str. TĂLMACIU, Nr. 16, județul
Alba 
 23. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic Zonal pentru
„ANULARE  CALE  DE  ACCES  PIETONALA”  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ROJOMAL, Nr. 30, județul  Alba 
 24.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "CONSTRUIRE  DOUĂ  HALE  PRODUCȚIE"  -  Municipiul  Alba  Iulia,
Strada ALEXANDRU IOAN CUZA, Nr. 33D, județul  Alba 
 25.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "TEHNOLOGIZARE  INOVATOARE  ȘI  CREȘTEREA
COMPETITIVITĂȚII  ECONOMICE  PRIN  INVESTIȚII  IN  ACTIVE  FIXE
CORPORALE  ȘI  NECORPORALE  PENTRU  PRESTAREA  DE  SERVICII
AVANSATE  ÎN  DOMENIUL  ÎNTREȚINERII  ȘI  REPARĂRII
AUTOMOBILELOR  -  VIABILIZARE  TEREN,  ASIGURARE  ACCES  ȘI
RACORDURI  UTILITĂȚI,  INCLUSIV  PRODUCERE  ENERGIE  VERDE
PENTRU AUTOCONSUM, CONSTRUIRE HALĂ, ILUMINAT ȘI LOGISTICĂ
DE  SUPRAVEGHERE,  ACHIZIȚIONARE  DE  UTILAJE,  ECHIPAMENTE  ȘI
INSTALAȚII  DE  ULTIMĂ  GENERAȚIE"  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ALEXANDRU IOAN CUZA, Nr. 31C, județul  Alba 
 26.  Proiect  de  hotărâre  privind PRELUNGIREA  TRASEULUI  UNOR
STRĂZI ÎN MUNICIPIUL ALBA IULIA,  str.  Ioan Petru  Culianu  și  str.  Pârâul



Iovului, Municipiul Alba Iulia, județul  Alba – proiectul este retras de pe ordinea de
zi.
 27. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile înregistrată la
sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 81811 din 11.07.2023, formulată de
S.C. TRIFU IMOBILIARE S.R.L și S.C. ROMCARPATIA NEW TEAM S.R.L.
 28. Proiect de hotărâre  privind  admiterea plângerii prealabile  înregistrată la
sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 81813 din 11.07.2023, formulată de
SC RDS&RCS SA 
 29.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  constituirii  drepturilor  de  uz  și
servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate
publică a municipiului Alba Iulia, situat în Alba Iulia, pe str.Decebal 
 30. Proiect de hotărâre privind modificarea utilității de folosință a parcării P9,
B1 situată pe b-dul Revoluției la  intersecția cu strada Cloșca (Pati Bar) din parcare
de reședință în parcare publică
 31.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea închirierii  prin licitație  publică a
Pavilionului Central din incinta Spațiului de Recreere Mamut
 32.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  componenței
Comisiei de evaluare a ofertelor pentru concesionarea bunurilor proprietate publică
și a bunurilor proprietate privată a municipiului Alba Iulia, constituite prin Hotărârea
Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr.328/26.11.2020 
 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  vânzării  cu  plata  în  rate  a  unei
locuinţe construite din fonduri A.N.L., situate administrativ în Municipiul Alba Iulia,
str. Livezii, nr. 48, bl. ANL, et. 1, ap. 13, județul  Alba
 34. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii adresate Consiliului Județean
Alba pentru trecerea imobilelor (terenuri) înscrise în CF nr. 82216, CF nr. 82536 și
CF nr. 82479 Alba Iulia din domeniul public al Județului Alba și din administrarea
Consiliului  Județean  Alba  în  domeniul  public  al  Municipiului  Alba  Iulia  și
administrarea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia
 35. Proiect de hotărâre privind acordul de prinicipiu cu privire la transmiterea
imobilului teren în suprafață de 105 mp înscris în CF nr. 119919 din domeniul public
al  Municipiului  Alba  Iulia  în  domeniul  public  al  Statului  și  administrarea
Ministerului Educației prin Inspectoratul Școlar Județean Alba și  Palatul Copiilor
Alba Iulia  
 36. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Rodnei, nr. 1 
 37. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor,
nr.2, Bl.G140, ap.74
 38.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  al
Municipiului Alba Iulia – domeniul privat asupra unor imobile (terenuri) situate în
Municipiul Alba Iulia 
 39.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  a
Municipiului Alba Iulia – domeniul public asupra unor imobile (drumuri)  
 40.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea   Regulamentului  privind
organizarea şi executarea serviciului public de transport persoane în regim de taxi în



municipiul Alba Iulia aprobat prin Hotărârea nr. 298/2013, modificat și completat
prin Hotărârea nr. 472/2018 a Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia

Inițiatori, 
Primar – Pleșa Gabriel Codru
Consilier local -  Nanu Dana Elisabeta  

 41. Diverse 
 Circulara  nr.  6/2023  –  Instituția  Prefectului  –  Județul  Alba  înregistrată  la
Primăria municipiului Alba Iulia sub nr. 92476/10.08.2023
 42. Proiect de hotărâre privind  actualizarea devizului general şi a indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul: „Reabilitare si extindere retele apa si canalizare –
Municipiul Alba Iulia, str.Mihail Kogalniceanu, Liceului, Ciresului si Grigore Vieru”
aprobați prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr. 46/2019.
 43. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al Municipiului
Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil – (apartament) situat în Municipiul Alba
Iulia, str. Cloșca bl.CF11.
 44.   Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice -
faza  DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul ”Extindere Grădiniță
Cartier Micești, municipiul Alba Iulia, str. Scărișoara, nr. 25”.
 45. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza
DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „DEMOLARE CORP C2
ȘI CONSTRUIRE CORP CLĂDIRE NOU ȘCOALĂ GENERALĂ MICEȘTI”,   STR.
SCĂRIȘOARA, Nr. 17, ALBA IULIA.

 
 Marius Filimon: ”Înainte de a intra în ordinea de zi, avem câțiva cetățeni care
doresc să se adreseze Consiliului local,  propun să începem cu dânșii  ca să nu îi
ținem câteva ore aici, până la diverse.
 Am înțeles că sunt cetățeni care doresc să discutăm  pe marginea proiectului
nr. 28, cel cu antenele RCS RDS. 
 Ia cuvântul domnul Matei Alin care transmite punctul de vedere al cetățenilor
din zona limitrofă, care solicită Consiliului local să rămână consecvent votului dat și
prin care s-a respins proiectul respectiv.
 Alexandru Damian: ”Această plângere prealabilă a fost făcută, a fost înaintată
Primăriei  de către DG RCS în calitate de executant  sau de doritor  al  amplasării
acestei antene pe aceste terenuri  din extravilan. Acceptarea plângerii prealabile nu
înseamnă aprobarea hotărârii. Deci, dacă se acceptă această plângere, domnii de la
RCS  vor  trebui  să  redepună  documentația  în  Primărie.  Reanalizăm  toată
documentația, vom face un alt proiect, care acel proiect se va supune aprobării sau
respingerii Consiliului local. Deci, noi în momentul de față, având în vedere că acum
trei sau patru luni  când am avut această hotărâre pe ordinea de zi a Consiliului local,
din punct de vedere tehnic, antenele pot fi amplasate și se pot face acele construcții
cu acele mențiuni pe care le-am zis și atunci. La faza de autorizare se va solicita
acordul legalizat al vecinilor dacă se învecinează direct  cu terenuri care au imobile
de locuințe individuale sau orice alte construcții pe ele. Deci, dacă atunci am făcut
un proiect de aprobare, pentru că tehnic era în regulă, nu aveam cum să facem un



proiect împotriva plângerii prealabile.  Dacă din punct de vedere tehnic ... Înțelegeți?
Noi suntem aici pentru acceptarea sau respingerea plângerii prealabile.”
 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”Din  punct  de  vedere  juridic,  plângerea  prealabilă
vizează   refuzul de a emite hotărâre de consiliu. Având în vedere că nu s-a întrunit
numărul necesar de voturi la ședința precedentă, nu s-a emis hotărâre. Cei de la DG
au formulat o plângere prealabilă în care au zis: domnule, nu puteți să refuzați să
emiteți o hotărâre.  Trebuie să o emiteți, fie în sens favorabil prin aprobare, fie prin
respingere în așa fel încât noi să știm ce facem mai departe. Noi am avut proiectul și
în comisia juridică și  tocmai de aceea am acordat  un aviz pozitiv,  pentru că s-a
refuzat  emiterea  unui  act  administrativ.  Nu s-a  emis  un act  nici  de respingere  a
cererii lor, nici de aprobare a cererii lor. Drept urmare, dacă acest proiect trece și se
admite plângerea, este evident că trebuie să vină beneficiarul cu o nouă cerere. Că va
viza același amplasament, că va viza un alt amplasament, că va întruni condițiile
legale sau nu le va întruni, se va dezbate într-o ședință viitoare noua lor cerere. Deci,
la acest moment, dacă mă întrebați pe mine, este strict o părere personală. Dacă noi
votăm împotriva admiterii plângerii prealabile, dânșii merg în instanță și sunt șanse
foarte mari să se admită o acțiune de obligare a Consiliului local să emită o hotărâre.
Pentru  că  în  legea  554  sunt  două  situații  în  care  poți  să  formulezi  acțiune  în
contencios.  Fie  împotriva  actului  administrativ  pe  care  îl  consideri  nelegal  sau
netemeinic emis, fie împotriva refuzului de soluționare a unei cereri. În speță, ne
găsim pe  aceasta  a  doua  variantă.  Deci,  până  la  urmă,  noi  la  acest  moment  nu
discutăm dacă se va aproba sau nu amplasarea respectivă pentru antenă. Discutăm
dacă juridic dânșii au dreptate pe plângerea prealabilă sau nu. Pentru că la momentul
respectiv  nu  s-a  întrunit  numărul  necesar  de  voturi,  nici  pentru  aprobarea
amplasamentului sau emiterea autorizației de construire, nici împotrivă. Și atunci,
codul administrativ ne spune că dacă nu este o majoritate simplă, nu se poate emite
actul administrativ.”
 Alexandru Damian: ”Eu în momentul  de față nu știu dacă avizele obținute  în
baza certificatului de urbanism inițial sunt valabile în prezent.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Primăria sau emitentul este obligat să facă chestiunea
aceasta să vadă dacă va strânge o majoritate sau nu.”
 Marius  Filimon:  ”Mulțumim.  Cred  că  am  epuizat  subiectul.  Mai  avem
persoane care  doresc  să  ne spună punctul  de  vedere  referitor  la  proiectul  nr.  30
referitor la parcarea de la Pati Bar.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Părerea mea este. Haideți să luăm proiectul  și să îl
votăm. Poate dânșii vor să aștepte după votul efectiv.”
 Marius  Filimon:  ”Atunci,  haideți  să  intrăm  în  ordinea  de  zi.  Discutăm
proiectul nr. 28.”  

 Părăsește ședința doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana.

  28. Proiect  de hotărâre  privind  admiterea plângerii prealabile  înregistrată la
sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 81813 din 11.07.2023, formulată de SC
RDS&RCS SA 
  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul



de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

Alexandru  Damian:  „Admiterea plângerii prealabile  înregistrată  la  sediul
Primăriei  Municipiului  Alba  Iulia  sub  nr.  81813  din  11.07.2023,  formulată  de  SC
RDS&RCS SA.  Este vorba de amplasarea celor două antene. RCS&RDS a făcut o
plângere  prealabilă Primăriei Alba Iulia. Subiectul tocmai l-am prezentat.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  5  voturi  pentru  Horșa  Ionuț,
Medrea Petru Gabriel, Medrea Bogdan, Sergiu Nicolae Vârtei, Gavrilă Paven Ionela,
2 voturi împotrivă Popescu Antoniu Emil, Dumitru Nicolae Alexandru și 11 abțineri
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Marius  Filimon,  Ioan  Fulea,  Marean  Claudiu,  Nanu
Dana  Elisabeta,  Oltean Sabina  Larisa,  Corina  Rotar,  Sandu Cornel  Stelian,  Alin
Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.”
 Marius Filimon: ”Acest proiect nu a trecut. Asta e clar. Nu s-a admis plângerea
prealabilă. 
 Având în vedere că sunt cetățeni în sală care vor să discute despre parcarea de la
Pati Bar, vă propun să trecem la proiectul nr. 30.”

Revine în sala de ședință doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana. 

  30. Proiect de hotărâre privind modificarea utilității de folosință a parcării P9,
B1 situată pe b-dul Revoluției la  intersecția cu strada Cloșca (Pati Bar) din parcare de
reședință în parcare publică
 Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciul administrarea patrimoniului
local  - care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.

 Intră on line domnul consilier Florea Victor Paul.

 Florin Magda: ”Stimate doamne, stimați domni, onorată asistență. Mă numesc
Florin Magda. Sunt de curând venit aici în echipa Municipiului Alba Iulia și conduc
Serviciul contracte, patrimoniu. Într-adevăr avem la numărul 30 un proiect privind
modificarea  utilității  de  folosință  a  parcării  P9,  B1  situată  pe  b-dul  Revoluției  la
intersecția cu strada Cloșca (Pati Bar) din parcare de reședință în parcare publică. Am
observat deja că subiectul naște foarte multe dezbateri și știm că e o problemă sensibilă
la nivelul municipiului. Însă, aș vrea să vă supun atenției de ce avem această propunere.
Cu privire la acest proiect, vă facem cunoscute următoarele. Prin proiectul de mobilitate
urbană pe care îl cunoaștem cu toții și care este în curs de implementare, se va reduce
numărul de locuri de parcare la parcarea de la Pati Bar de la 36 cât este în prezent la 16
locuri  de  parcare.  Locurile  respective  de  parcare,  întreaga  baterie  se  află  într-un



perimetru care cuprinde  toate persoanele juridice și sunt și parcări  rezidențiale  pe care
le folosesc persoanele fizice. Fiind o zonă preponderent comercială, am observat și eu
că și-au exprimat nemulțumirea toți utilizatorii parcărilor, atât persoane fizice cât și
administratorii  societăților comerciale. Având în vedere  cele de mai sus și faptul că
această baterie se află în curs de finalizare, am considerat oportun eu și colegii de la
contracte, patrimoniu să propunem modificarea utilității de folosință a parcării P9B1
din parcare de reședință în parcare publică, urmând ca toți utilizatorii care nu vor mai
avea parcare rezidențială sau cei  care nu au reușit să utilizeze serviciile de parcare și
pentru care au plătit abonament, să fie despăgubiți pentru perioada, să primească înapoi
contravaloarea abonamentului pentru perioada  de început a lucrărilor de mobilitate
până la finalul abonamentului. În total o sumă de 4374,57 lei care trebuie restituită. În
plus, toți acești posesori de abonamente care nu vor putea să folosească locurile de
parcare vor fi înscriși cu prioritate pe lista de așteptare.”
 Marius  Filimon:  ”Mulțumim Florin!  Vă  rugăm din  partea  cetățenilor  să  vă
spuneți doleanțele.”
 Iau cuvântul  cetețenii  care  dețin locuri  de parcare în bateria P9B1 care sunt
nemulțumiți de faptul că își vor pierde locurile de parcare.
 În urma discuțiilor, domnul primar convoacă cetățenii din zona Pati Bar la o
discuție pe tema locurilor de parcare din zonă. Cetățenii vor fi anunțați telefonic cu
privire la data și ora ședintei.
 Pleșa Gabriel: ”Eu pot să întreb consilierii locali dacă sunt de acord  să amânăm
acest proiect, pentru că sigur că o să mai avem o ședință extraordinară în jur de 15
septembrie și o să îl ducem acolo. Pot să fac aceste discuții cu cetățenii. Dar revin.
Vedem ce variante găsim. Oricum va trebui să reintroduc acest proiect, pentru că va
trebui votat într-un fel sau altul. Și atunci, dacă sunteți de acord, aș propune în calitate
de inițiator  amânarea sau retragerea de pe ordinea de zi.  Propun amânarea acestui
proiect.”

 Părăsește  ședința  doamna consilier  Oltean  Sabina  Larisa,  domnul  consilier
Ionuț Horșa și domnul consilier Medrea Petru Gabriel.
 Părăsește sala de ședință domnul consilier Marean Claudiu.

Părăsește ședința domnul consilier Florea Victor Paul.
 Părăsește sala de ședință doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana.

 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot propunerea de
amânare a acestui proiect. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, propunerea de amânare  a fost votată cu  14 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Ioan Fulea,
Gavrilă Paven Ionela, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,
Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu
Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

Marius Filimon: ”Mai avem pe cineva în sală care dorește să ia cuvântul. Poftiți,
domnul Petruțiu.”

Ia cuvântul domnul Petruțiu  care este nemulțumit vis a vis de circulația de  pe



strada Gheorghe Doja.

Marius Filimon: ”Revenim la proiectul nr. 1.”

Revine în sala de ședință doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana și domnul
consilier Claudiu Marean.
 Revine on line domnul consilier Florea Victor Paul, doamna consilier Oltean
Sabina  Larisa,  domnul  consilier  Ionuț  Horșa,  domnul  consilier  Medrea  Petru
Gabriel.
 Părăsește ședința de consiliu domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu și
domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei.

 1.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii
nr. 534/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia, modificată și completată
ulterior.
  Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
– care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Ștefan Bogin: ”Bună ziua. La proiectul nr. 1 propunem modificarea anexei la
Hotărârea  nr.  534/2022  în  sensul   stabilirii  salariului  de  bază  pentru  funcția  de
inspector protecție civilă.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 18  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Antoniu Emil,  Corina Rotar,  Sandu Cornel  Stelian,  Alin Stanciu,  Marcela
Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 320/2023
 

 Revine în sala de ședință domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei și domnul
consilier Raul Sebastian Tudorașcu.

 2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 534/2022 a Consiliului
local al municipiului Alba Iulia, modificată și completată ulterior
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane – administrativ
– care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze



economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Ștefan  Bogin:  ”Solicităm  aprobarea  modificării  anexei  în  sensul  stabilirii
salariului  pentru  referent  studii  medii,  polițist  local  studii  medii,  pentru  funcțiile
contractuale de executie, referent, inspector, arhivar, referent casier, studii medii, pentru
funcția contractuală de execuție, portar, paznic, pompier, bufetier, manipulant bunuri,
curier,  agent de securitate studii  medii și  generale și pentru  funcția contractuală de
conducere, șef birou. Menționăm că efortul bugetar pentru aceste măriri de salariu este
de 38713 lei în primul caz și 18412 lei în al doilea caz. În total este o sumă de 57125 lei
pe lună.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”În comisia de buget avizul a fost favorabil,  cu 2 voturi
pentru și o abținere. Abținerea, i-am explicat și domnului Bogin, eu sunt. Din cauză că
există diferențe la fel cum am  menționat și în ședințele anterioare legate  de nivelul de
încadrare în funcție de funcție, grad, gradație respectiv avem poziție unde partea de
început  la nivel mediu avem un salar de 3300 cu studii medii respectiv o poziție de
debutant cu studii superioare  cu un salar mult mai mare. Votul meu este abținere din
punct de vedere al legalității pe care o respectă modalitatea de stabilire a salariilor.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”

”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 20  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu  Antoniu  Emil,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 321/2023

Marius Filimon: ”Facem o pauză de cinci minute.”

Marius Filimon: ”Reluăm ședința. Urmează proiectul nr. 3 al ordinii de zi.” 

 3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al
municipiului Alba Iulia în consiliul de administrație al Muzeului Palatul Principilor 

Se dă cuvântul d-lui Robert Roman – director Muzeul Palatul Principilor –
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Robert Roman: ”Proiectul prevede  desemnarea reprezentanților Consiliului local



al municipiului Alba Iulia în consiliul de administrație al Muzeului Palatul Principilor.
Prin Hotărârea nr. 217/2023 s-a aprobat regulamentul de organizare și funcționare al
muzeului  iar  la  capitolul  3,  art.  9,  alin.  2  care  prevede  structura  consiliului  de
administrație este precizat că partea de reprezentare a Consiliului local este făcută de
patru reprezentanți consilieri locali. În acest sens va trebui să faceți nominalizările și să
aprobați componenta și reprezentanții Consiliului local în consiliul de administrație.”
 Marius Filimon: ”Vă rog să faceți propuneri!”
 Popescu Antoniu Emil: ”Îl propun pe domnul Sergiu Nicolae Vârtei și pe domnul
Medrea Petru Gabriel.”
 Marius Filimon: ”Avem și  noi trei propuneri  din partea grupului  PNL. D-na
Corina Rotar, domnul Raul Sebastian Tudorașcu și domnul Ioan Fulea.”
 Pleșa Gabriel: ”Numai puțin. Dacă e la persoană, trebuie să facem vot secret. Și
atunci, dacă toată lumea își menține candidatura, colegele de la secretariat vor face
buletinele de vot.”
 Marius Filimon: ”Două secunde. Domnul secretar! Cum asigurăm votul secret
din on line?”
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Se  poate  face  prin  transmitere  de  mesaj  la
persoană.”
 Marius Filimon: ”Atunci, nu mai e vot secret! Că știu două persoane! Votul secret
e al meu personal!”
 Pleșa Gabriel: ”Câți suntem prezenți fizic? 16. Eu zic că 16 e o majoritate. Așa
cum este ea.”
 Marius Filimon: ”Atunci, nu mai iasă votul!”
 Pleșa Gabriel: ”Da. Adică, ceva trebuie să rezolvăm cu chestia asta!”
 Medrea Bogdan: ”Haideți să propunem la cei din on line dacă sunt de acord cu
sistemul de vot secret și ei  să nu participe printr-o abținere.”
 Marius Filimon: ”Nu se poate așa ceva. Din punctul meu de vedere, trebuie să
voteze toți consilierii prezenți, indiferent că sunt prezenți on line, indiferent că sunt
prezenți fizic.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu zic că nu avem cum să asigurăm votul secret în on
line. Și dacă nu pot vota colegii din on line, e viciată procedura.”
 Pleșa Gabriel: ”Ședința e convocată on line și fizic. Dar dacă nu ai putut să vi,
ești plecat, asta e! Nu ai putut să vi! De ce spun lucrul acesta? Pentru că o amânare ...
Suntem în ceasul al treisprezecelea. Ne trebuie pasul acesta ca să putem funcționa.
Toate se leagă una de alta. După părerea mea, să facem vot secret cei 16 care sunt
prezenți. Dacă sunt 7 propuneri pe 4 loturi. Să nu participe la vot cei din on line! De
acord, domnule președinte?”
 Marius Filimon: ”Nu mai este vot secret atunci!”
 Pleșa Gabriel: ”Nu se retrage nimeni din cei 7?”
 Marius Filimon: ”Nu este în regulă!”
 Marcel Jeler: ”Ar trebui să ajungeți la un consens ca să rămână patru propuneri.”
 Marius Filimon: ”Dacă nu se ajunge la un consens, că nu se retrage nimeni,
domnul secretar, ce facem cu cei din on line?”
 Florea Victor Paul: ”Este câte un membru  din fiecare formațiune politică. PSD,
PNL și USR și eventual particip și eu.”



 Pleșa Gabriel: ”Sunt trei propuneri de la PNL, două de la USR și 2 de la PSD.
Șapte pe patru locuri. Eu zic să facem buletinele cu cei șapte. Facem 16 buletine de vot.
Și  sigur,  ne  putem retrage  în  biroul  următor.  Intrați  individual.  Pentru  asta  avem
comisie?”
 Ioan Fulea: ”Dacă îmi permiteți. Dacă tot se dorește la jumătatea lunii septembrie
să se facă o ședință extraordinară, cu siguranță vom fi tot on line și putem pregăti acest
proiect  pentru  ședința  extraordinară.  Atunci,  se  pot  trimite  acolo  buletinele  de  vot
personal și vom veni cu ele.”
 Pleșa Gabriel: ”Mai pierdem două săptămâni în care nu putem să funcționăm.„
 Robert Roman: ”Având în vedere prevederile regulamentului, nu o să putem face
nimic. Mai degrabă suntem într-o situație în care vom ajunge mai curând să îl închidem
decât să îl deschidem.”
 Marius Filimon: ”Ar mai fi o variantă în care să facem o ședință de îndată să
pregătim acele plicuri, se transmit la toți consilierii, vin înapoi sigilate. Și la revedere!”
 Pleșa Gabriel: ”Ședință de îndată on line?”
 Marius Filimon: ”On line toată lumea.”
 Pleșa Gabriel: ”Ok. Eu pot convoca vineri.”
 Georgeta Rânghet: ”Nu este motiv pentru ședința de îndată.”
 Marius Filimon: ”Atunci, extraordinară. Anunțat trei zile cât trebuie.”
 Pleșa Gabriel: ”Cum nu este un subiect pentru de îndată? Dacă este un blocaj
instituțional! Vă mai propun eu un lucru. Sunt șapte inși pe patru locuri. Întreb și sigur
vă rămâne să vă consultați pe grupuri și pe echipe. Fiind patru inși, încercând să respect
așa o configurație procentuală a consilierilor locali, să rămână doi de la PNL, 1 de la
USR și 1 de la PNL. Să se retragă unu de la PNL, unu de la USR. Am și vorbit cu Gabi
Medrea. Și să se retragă unu de la PSD.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Am eu o propunere mai bună, domnule primar! De ce
trebuie să fie 4? De ce să nu fie 7?”
 Pleșa Gabriel: ”Așa prevede statutul. Acum nu avem cum! Haideți, consultați-vă!
Dacă retrageți câte unu, rămân patru și am terminat! Se retrage doamna Rotar. Rămâne
dl. Tudorașcu, domnul Fulea, domnul Vârtei și doamna Bucureștean.”
 Florea Victor Paul: ”Domnul primar! M-ați auzit?”
 Marius Filimon: ”Mai sunt alte discuții?”
 Florea Victor Paul: ”Mă auziți că doresc să fac parte din comisie?”
 Pleșa Gabriel: ”Discutăm serios aici! Domnul Florea! Mă auziți? Ce se întâmplă
aici?”
 Florea Victor Paul: ”Am auzit.”
 Pleșa  Gabriel:  ”O  candidatură  de-a  dumneavoastră  ne  aruncă  peste  două
săptămâni cu acest vot. Ori suntem în ceasul al treisprezecelea! Colegii au înțeles! Au
făcut pasul înapoi!”
 Florea Victor Paul: ”Domnule primar, am făcut și eu o propunere! Am propus să
fim câte un membru de la fiecare partid și independentul. Credeți că nu ar fi în regulă
așa?”
 Pleșa Gabriel: ”Vă promit că în momentul în care schimbăm statutul, sunteți
primul invitat.”
 Florea Victor Paul: ”Îmi doresc să fiu parte din această comisie că este una din



pasiunile mele.”
 Pleșa Gabriel: ”Nu putem vota acum și dumneavoastră sunteți și în on line. După
ce am făcut consensul acesta! Mie îmi pare rău de traba aceasta. Se poate! Dar asta
ne-ar complica și nu văd de ce. M-ați înțeles?”
 Florea Victor Paul: ”Am înțeles dar nu sunt de acord  cu ideea aceasta de a nu fi
parte din această comisie.”
 Marius Filimon: ”Haideți să facem o ședință extraordinară!”
 Medrea Bogdan: ”Trebuie specificat să fie prezența fizică obligatorie.”
 Pleșa gabriel: ”De acum vă spun. În 13 fizic. Cine nu vine, nu votează! Luni la
ora 14,00 ședință!”
  Marius Filimon: „Deci, proiectul nr. 3 se amână. Supun la vot  propunerea de
amânare a proiectului. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, propunerea de amânare  a fost votată  cu  18 voturi pentru
amânare  Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Fulea
Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea
Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu Emil,
Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu
Nicolae  Vârtei,  Marcela  Vâlcan,  o  abținere  Bucureștean  Narcisa  Ioana  și  un  vot
împotriva amânării Florea Victor Paul.”

 4. Proiect de hotare privind organizarea unui seminar pe teme de patrimoniu și
Adunarea Generală al ALZIAR 
 Se dă cuvântul d-lui Robert Roman – director Muzeul Palatul Principilor –
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Robert  Roman:  ”Este  vorba  despre  organizarea  unui  seminar  pe  teme  de
patrimoniu și Adunarea Generală a ALZIAR. Alba Iulia este membru fondator. Anul
acesta vor avea  loc alegerile. Este vorba de o organizare a adunării generale în acest
an la noi și acest seminar pentru care este nevoie de alocarea sumei de 25000 lei din
bugetul local.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”

”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu 20  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu  Antoniu  Emil,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 322/2023
 



 Gavrilă Paven Ionela: ”La proiectul nr. 5 nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 5.  Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  protocol   de  colaborare  între
Municipiul Alba Iulia, Clubul Sportiv Municipal Unirea Alba Iulia și Universitatea ”1
Decembrie 1918” Alba Iulia 
 Se dă cuvântul d-lui Robert Roman – director Muzeul Palatul Principilor – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Robert Roman: ”Este un protocol tripartid între Municipiul Alba Iulia, Clubul
Sportiv Municipal Unirea Alba Iulia și Universitatea ”1 Decembrie 1918” Alba Iulia
pentru participarea și punerea la comun în realizarea obiectivelor a unor părți din baza
materială proprie, în așa fel încât studenții pe care îi avem  la educație fizică, motricitate
specială,  kinetoterapeut  să  poată  să  utilizeze  baza  materială  a   Clubului  Sportiv
Municipal Unirea Alba Iulia, bazin olimpic respectiv stadionul pentru orele de curs iar
noi să putem beneficia de spații ale Universității.”
 Marius Filimon: ”Aici este un amendament al domnului consilier Vârtei. Vă rog,
domnul Vârtei.”
 Sergiu Nicolae Vârtei:  ”Modificarea anexei  la proiect  respectiv protocolul de
colaborare în sensul modificării art. 6 punctul 8 din protocol, prin eliminarea sintagmei
”în funcție de disponibilitate și” urmând ca textul articolului să aibă următorul conținut:

8.  Universitatea  „1  Decembrie  1918”  Alba  Iulia  va  pune  la  dispoziţia
Municipiului  Alba  Iulia  și  Clubului  Sportiv  Municipial  Unirea  Alba  Iulia  în  baza
solicitărilor scrise săli de curs, amfiteatre, spaţii de cazare, săli de sport şi alte spaţii
educaţionale. Programul va fi  stabilit cu cel puţin 30 de zile înainte de data dorită
pentru începerea desfăşurării activităţilor specifice”  
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  amendamentul
d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea
Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu Emil,
Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu
Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Doamna consilier Gavrilă Paven Ionela nu a participat
la dezbatere și la vot.”
 Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul cu amendamentul. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,
Marius Filimon, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu



Antoniu  Emil,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul  Sebastian
Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Doamna consilier Gavrilă Paven
Ionela nu a participat la dezbatere și la vot.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 323/2023  
 
 6.  Proiect  de  hotărâre  privind schimbarea  denumirii  unității  de  învățământ
preuniversitar de stat, din „Grădinița cu Program Normal Pâclișa”, structură arondată
a Grădiniței cu Program Prelungit nr. 8 în „Grădinița cu Program Prelungit Pâclișa”,
începând cu anul școlar 2023-2024 
 Se dă cuvântul d-nei Mihaela Petcu – consilier Serviciul administrație locală,
juridic,  contencios  -  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum  și  raportul  de
specialitate.   
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei  Consiliului  local  pentru activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  
 Mihaela  Petcu:  ”Se  dorește  schimbarea  din  program  normal  în  program
prelungit.”
 Marius  Filimon:  „Supun  la  vot   proiectul.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind supus la  vot,  proiectul   a  fost  votat cu 20 voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu  Antoniu  Emil,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 324/2023

  7. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului  „Dotarea și
digitalizarea  unităților  de  învățământ  preuniversitar  din  municipiul  Alba  Iulia  și  a
unităților conexe - EDU-DOTARE ALBA IULIA”, cod F-PNRR-Dotari-2023-5580,
finanțat  în cadrul  apelului  de proiectePlanul Național  de Redresare și  Reziliență  al
României, Pilonul VI. Politici pentru noua generație\ Componenta C15: Educație 
 Se dă cuvântul d-nei Dana Naghiu – consilier proiect - care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.  
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru



administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
  Dana Naghiu: ”Bună ziua. Proiectul nr. 7. Este un proiect finanțat prin PNRR,
componenta 15. Avem o valoarea de peste 21 milioane lei. TVA 4 milioane de lei. Va fi
finanțat din bugetul de stat. Niște cheltuieli neeligibile care reprezintă taxa de timbru
care este eligibilă prin PNRR. Informare și publicitate și o valoare de undeva la 300 mii
lei pentru o echipă de proiect. Cheltuielile cu salariile nu sunt eligibile  prin PNRR.”
 Marius  Filimon:  „Supun  la  vot   proiectul.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu 20  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu  Antoniu  Emil,  Corina  Rotar,  Sandu  Cornel  Stelian,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 325/2023 

Părăsește ședința domnul consilier Alin Stanciu.  

  8. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul
proiectului  ”INTERoperable  cloud-based  solution  for  cross-vector  planning  and
management of Positive Energy Districts” -  acronim InterPED, finanțat  în cadrul
programului european HORIZON EUROPE
 Se dă cuvântul d-nei Dana Naghiu – consilier proiect - care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.  
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
  Dana Naghiu: ”Este un proiect privind  participarea Municipiului Alba Iulia în
cadrul proiectului ”INTERoperable cloud-based solution for cross-vector planning and
management of Positive Energy Districts” - acronim InterPED. Este un proiect  finanțat
în cadrul programului european HORIZON EUROPE exact pe problematică de energie,



de o folosire cât mai eficientă a energiei. Undeva o sumă de 300 mii euro va reveni sută
la sută finanțare nerambursabilă. Se va implementa un pilot care va avea  acțiuni axate
pe panourile fotovoltaice montate pe Dorin Pavel orientate pe consumul  mai eficient al
energiei produse de acestea.”

Marius Filimon: „Discuții dacă aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu 19  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,  Raul Sebastian Tudorașcu,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 326/2023 

 9.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  semnării  contractului  de  credit  și  a
contractului de ipotecă asupra creanțelor rezultate din veniturile proprii ale autorității
administrației publice locale, între C.E.C. BANK SA și U.A.T. Municipiul Alba Iulia, în
condițiile de rambursare și garantare  
 Se dă cuvântul d-nei Dana Naghiu – consilier proiect - care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.  
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

Dana Naghiu: ”Aprobarea semnării contractului de credit, a contractului de
ipotecă asupra creanțelor  și  a  contractului  de ipotecă mobiliară asupra conturilor
pentru creditul CEC aprobat anterior de către Consiliul local prin HCL nr. 122 din
martie.Deci, acest proiect vizează doar o cerință din oferta tehnică a CEC. Să fie
aprobate în consiliu persoanele semnatare și aprobarea semnării.”
 Marius Filimon: ”Aici este și un amendament al domnului primar.”
 Pleșa Gabriel: ”4. Textul Inițial
   Art.1 Se aprobă semnarea contractului de credit și a contractului de ipotecă
asupra creanțelor rezultate din veniturile proprii ale autorității administrației publice
locale în condițiile de rambursare și garantare, care se vor încheia între CEC BANK
SA prin Sucursala Alba și  UAT Municipiul Alba Iulia,  în vederea acordării  unui
împrumut în valoare de maxim 4.048.583 euro, cu o maturitate de 10 ani, sub forma
unui  credit  care  va  fi  utilizat  pentru  cofinanțarea  proiectelor  de  construire  a
ansamblului urban cu spații socio-culturale, educative și de locuit – cartier Gheorghe
Șincai și  construirea Grădiniței cu program prelungit nr. 16 în incinta Colegiului
Tehnic ”Alexandru Domșa” (fosta cantină).
 Art.2: Se  împuternicesc  și  se  mandatează  domnul  Gabriel  Codru  Pleșa  în
calitate de Primar al Municipiului Alba Iulia și doamna Emilia Oprean în calitate de
director executiv al Direcției cheltuieli, pentru și în numele Municipiului Alba Iulia



să semneze cu CEC Bank SA contractul de credit și contractul de ipotecă asupra
creanțelor rezultate din venituri proprii ale autorității administrației publice locale,
precum și alte documente în legătură cu contractele.
 5. Textul amendamentului formulat

Art.1.  Se  împuternicesc  și  se  mandatează  domnul  Gabriel  Codru  Pleșa  în
calitate de Primar al Municipiului Alba Iulia și doamna Emilia Oprean în calitate de
director executiv al Direcției cheltuieli, pentru și în numele Municipiului Alba Iulia
să semneze cu CEC Bank SA prin Sucursala  Alba Iulia,  contractul  de credit  de
investiții pentru proiecte finanțate din fonduri europene pentru administrații publice
locale,  contractul  de ipotecă asupra creanțelor  rezultate  din veniturile  proprii  ale
autorității administrației publice locale și contractul de ipotecă mobiliară-conturi, în
condițiile de rambursare și garantare, care se vor încheia între CEC BANK SA prin
Sucursala Alba și UAT Municipiul Alba Iulia, în vederea acordării unui împrumut în
valoare de maxim 4.048.583 euro, cu o maturitate de 10 ani.”
 Marius Filimon: ”Supun la vot amendamentul d-lui primar. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,  Raul Sebastian Tudorașcu,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

Marius  Filimon:  „Discuții  dacă  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot   proiectul  cu
amendamentul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul  a fost votat  cu 19 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius
Filimon, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina
Larisa, Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,  Raul Sebastian
Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 327/2023 

Revine în sala de ședință domnul consilier Alin Stanciu.
Părăsește ședința domnul consilier Ionuț Horșa și domnul consilier Florea Victor

Paul.

 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare
între UAT Municipiul Alba Iulia prin Consiliul Local  al Municipiului Alba Iulia și
Societatea de Cruce Roșie din România - Filiala Alba
 Ia cuvântul dl. Dușa Gabriel – director  Societatea de Cruce Roșie din România -
Filiala Alba.
 Dana Naghiu: ”Este vorba de încheierea unui protocol de colaborare pe 10 ani în
virtutea bunei colaborări pe care o avem cu Crucea Roșie, pentru un minim de acțiuni
care vor fi implementate  în timpul celor 10 ani, în fiecare an. Cursuri de prim ajutor,



dezvoltare de competențe, obligații ale Primăriei municipiului Alba Iulia pe care le are
în ceea ce privește asistenții personali. Este vorba de o valoare de 300 mii lei/an care
este argumentată prin diverse persoane care vor face cursuri în fiecare an și care vor fi
asigurate de Crucea roșie.”
 Ia cuvântul dl. Director Dușa care susține proiectul de hotărâre.

Sandu Cornel Stelian: ”În comisie noi am discutat undeva aproape o oră acest
punct  40  de  minute.  Problema nu a  fost  suma de  bani  cerută  ci  faptul  că  dânșii
aveau ...Bun! Asta am găsit noi soluția de compromis până la urmă ca să terminăm  și
cu discuțiile, că încă nu ajunsesem la o concluzie. Deci, este un protocol semnat din
2014 valabil 10 ani. Până în 2024. Dânșii nu mai au finanțare. În ultimii cinci ani au
beneficiat de 150 mii pe an. Și așa cum a explicat domnul director, au crescut costurile,
s-au înmulțit  activitățile  pe care vor să le facă,  și  așa  mai departe.  Și  pentru asta
consideră că au nevoie de 300 mii  pentru activități. Și atunci, propunerea noastră în
comisie a fost că dacă suntem în cadrul unui protocol încă valabil, că mai e valabil încă
un an, să nu îl anulăm pe acesta, să facem unu pe zece ani în timpul funcționării acelui
protocol ci să votăm pentru suma de 300 de mii pe care o consideră dânșii necesară,
urmând ca atunci când expiră acel protocol să revină cu un alt protocol. Asta este
propunerea cu care ne-am înțeles noi  în comisie să venim în fața dv.”
 Marius Filimon: ”Bun. Deci, este un amendament al comisiei.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  ”Dacă  doar  asta  a  fost  discuția,  teoretic  putem  să
modificăm punctul  3  din  protocolul  de  colaborare   și  în  care  se  spune că  durata
prezentului  protocol  de  colaborare  este  de  10  ani  începând  cu  data  expirării
protocolului care este în funcție. Dacă doar asta este problema.”
 Sandu Cornel  Stelian:  ”Numai  să  nu o luăm de la  început  cu discuțiile  din
comisie!”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Numai puțin. Noi avem o interpretare diferită cumva.
Noi avem un protocol la ora actuală. Prin proiectul acesta încheiem unn alt protocol.
Un an de zile vom avea două protocoale.”
 Domnul Dușa: ”Nu. Nu este adevărat.”
 Marius Filimon: ”Aceasta era ideea. Să ne încadrăm în vechiul protocol. Alocăm
banii în cadrul vechiului protocol.”
 Domnul Dușa: ”În protocol este articol. Și în hotărârea pe care o aveți atașată.
Acolo se zice practic că se abrogă protocolul  care are valabilitate încă un an și se
aprobă un altul.”
 Sandu Cornel  Stelian:  ”Domnule director!  Discuția  asta  am avut-o și  ieri  în
comisie o oră. Și a fost soluția pe care am zis-o eu ca să scăpăm de discuțiile alea
aiurea.”
 Nanu  Dana  elisabeta:  ”Sunt  două  chestii.  Unul  e  protocolul  de  colaborare
încheiat în 2014 până în 2025 cu 25.000 lei pe an. Și în 2018, care ați fost consilieri,
dacă vă aduceți aminte că s-a făcut un plan de acțiune pe cinci ani  cu 150.000 lei/an. Și
ăsta a expirat în august. Oarecum, din punctul meu de vedere, eronat a fost făcut acest
proiect.  Ar  fi  trebuit  să  aibă trimitere  la  acea hotărâre  din 2018 și  pe aceea să  o
prelungim cu un an. Nu trebuie să umblăm la protocolul de colaborare că la ăla suntem.
Noi trebuie să mai prelungim cu un an hotărârea din 2018 și în loc să îi dăm 150 îi dăm
300. E simplu.”



 Marius  Filimon:  ”Bun.  Există  un  amendament  propus  de  comisia  de  buget
finanțe.”
 Medrea Bogdan: ”Și mai este un amendament. Numai puțin.  Cu menținerea în
forma actuală a articolului 5 în care să specificăm cu intrarea în vigoare de la data când
expiră actualul protocol. Exact cum a zis domnul Popescu.”
 Marius Filimon: ”Colegii juriști. Vă rog să spuneți.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Adică, să se prelungească automat la anul.”
 Gavrilă Paven Ionela:  ”Diferența o face acel  plan de acțiune,  care începe în
august  și  se termină în iulie anul următor.  Nu coincide cu anul calendaristic.  Mai
degrabă am discutat noi în comisie prelungirea planului de acțiune care să acopere
perioada protocolului, caz în care prezentul proiect care vine cu un nou protocol nu
corespunde  cu ceea ce am discutat noi în comisie. E cam dificil  de votat acest proiect
inclusiv cu amendamentul nostru. Adică, asta e soluția pe care am aprobat-o noi dar în
condițiile în care proiectul trebuia să fie modificat și adaptat la această situație.”
 Marius Filimon: ”Există amendamentul comisiei de buget pe care o să îl supun la
vot. Să înțeleg că proiectul trebuie refăcut și discutat în ședință extraordinară. Refăcut
după toate amendamentele. Luni este ședință extraordinară. Propun amânarea acestui
proiect.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă aveți? Nu sunt.  Supun la vot  propunerea de
amânare. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu 18  voturi  pentru  amânare
Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius
Filimon,  Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea
Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Antoniu Emil,
Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu
Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 Revine on line domnul consilier Ionuț Horșa.
 Părăsește  sala  de  ședință  domnul  consilier  Sergiu  Nicolae  Vârtei,  domnul
consilier Dumitru Nicolae Alexandru.

Părăsește ședința doamna consilier Oltean Sabina Larisa. 

 11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Statului de funcţii
şi  a  Regulamentului  de  organizare  și  funcționare  ale  Căminului  pentru  persoane
vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al Municipiului Alba Iulia   
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Anamaria  Bleanț  –  director  Căminul  pentru  persoane
vârstnice  Alba  Iulia  -  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum  și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  



 Anamaria  Bleanț:  ”Bună ziua.  Vă spupun spre  aprobare un proiect   privind
modificarea și  completarea Statului de funcţii  şi  a Regulamentului de organizare și
funcționare  ale  Căminului  pentru  persoane  vârstnice  Alba  Iulia  din  subordinea
Consiliului  local  al  Municipiului  Alba  Iulia.  Având  în  vedere  prevederile  legii
asistentului  social,  una  din  asistentele   sociale  și-a  solicitat  și  obținut  avizul  de
exercitare a profesiei de asistent social  pentru gradul profesional principal, astfel că se
impune modificarea funcției ca urmare a promovării în grad. De asemenea, având în
vedere anexa 3 la  standardul de cost pentru  serviciile sociale destinate persoanelor
vârstnice  prin care se stabilește raportul beneficiar per angajat în mod diferențiat pe
gradele de dependență, se impune suplimentarea numărului de posturi pentru personalul
de îngrijire și asistență cu un număr de două infirmiere.
 În ceea ce privește regulamentul de organizare și  funcționare,  s-au modificat
actele normative și standardele minime de calitate și de cost în domeniul serviciilor
sociale  furnizate  persoanelor  vârstnice,  astfel  că  am  propus  câteva  modificări  la
regulamentul aprobat în 2018.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la  vot,  proiectul  a fost  votat cu 16 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana,  Marius Filimon,  Fulea Ioan, Gavrilă Paven
Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta,   Popescu Antoniu Emil,  Corina Rotar,  Sandu Cornel  Stelian,  Alin
Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu,  Marcela Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 328/2023

Revine în sala de ședință domnul consilier  Sergiu Nicolae Vârtei și domnul
consilier Dumitru Nicolae Alexandru.
 Părăsește ședința doamna consilier Nanu Dana Elisabeta.

 12.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  nr.
263/2023 a Consiliului local   
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel Stan: ”Modificarea și completarea Hotărârii nr. 263/2023 a Consiliului
local cu privire la însușirea investițiilor realizate în cadrul  Proiectului „Reabilitarea
si extinderea sistemelor de apa si apa uzata in judetul Alba 2014-2020” și punerea la
dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA S.A. ALBA. S-au
omis unele lucrări.”
 Ioan Fulea: ”La articolul 5 – hotărârea se comunică. Trebuie să aveți în vedere
că  nu  Primăria  comunică  operatorului  aceste  informații  ci  asociația  comunică



operatorului aceste modificări.”
 Daniel Stan: ”O să trimitem.”
 Ioan Fulea: ”Vă rugăm frumos.” 
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  17 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Fulea Ioan,  Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,   Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,
Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 329/2023

 Raul Sebastian Tudorașcu: ”La proiectul nr. 13 nu voi participa la dezbatere și
la vot.”
 13.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru

alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA
S.A.  ALBA în  scopul  derulării  investiției   „  Înlocuire  racorduri  canalizare
Bulevardul Ferdinand I” 

 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel  Stan:  ”Aprobarea  contribuției  Municipiului  Alba  pentru  alimentarea
Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A. ALBA în
scopul derulării investiției  „ Înlocuire racorduri canalizare Bulevardul Ferdinand I”.
Suma este de 61 mii lei, TVA inclus.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  16 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Fulea Ioan,  Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,   Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,
Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Raul Sebastian
Tudorașcu nu a participat la dezbaterea și la votul acestui proiect.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 330/2023

 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Nici la acest proiect nu voi participa la dezbatere și
la vot.”
 14. Proiect de hotărâre privind  aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.



ALBA   în scopul includerii investiției  „Înlocuire rețea apă și branșamente Bulevardul
Încoronării  ”  în  Programul  de  investiții  în  infrastructura  aferentă  serviciului  de
alimentare cu apă și de canalizare pe anul 2023
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel  Stan:  ”Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea contribuției  Municipiului
Alba pentru alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA
CTTA S.A. ALBA   în scopul includerii investiției  „Înlocuire rețea apă și branșamente
Bulevardul Încoronării ”  în Programul de investiții în infrastructura aferentă serviciului
de alimentare cu apă și de canalizare pe anul 2023. Suma de 500 mii lei.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  16 voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Fulea Ioan,  Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,   Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,
Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Raul Sebastian
Tudorașcu nu a participat la dezbaterea și la votul acestui proiect.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 331/2023

 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Municipiului Alba pentru
alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA CTTA S.A.
ALBA  în scopul continuării derulării investiției  „ Reabilitare și extindere rețele apă și
canalizare strada Mihail Kogălniceanu, Liceului, Cireșului și Grigore Vieru”.
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel  Stan:  ”Proiect  de hotărâre  privind aprobarea contribuției  Municipiului
Alba pentru alimentarea Fondului IID creat și gestionat de către operatorul S.C. APA
CTTA S.A. ALBA  în scopul continuării derulării investiției  „ Reabilitare și extindere
rețele  apă  și  canalizare  strada  Mihail  Kogălniceanu,  Liceului,  Cireșului  și  Grigore
Vieru”. Suma de 500 mii lei.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  16 voturi  pentru  Bucureștean



Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,
Fulea Ioan,  Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,   Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Popescu Antoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian,
Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Raul Sebastian
Tudorașcu nu a participat la dezbaterea și la votul acestui proiect.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 332/2023

 Revine în sala de ședință domnul consilier Florea Victor Paul și doamna consilier
Nanu Dana Elisabeta.

Daniel Stan: ”Vă rog frumos, dacă îmi permiteți să prezint și proiectul nr. 42, nr.
44 și nr. 45.”

 42. Proiect de hotărâre privind  actualizarea devizului general şi a indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul: „Reabilitare si extindere retele apa si canalizare –
Municipiul Alba Iulia, str.Mihail Kogalniceanu, Liceului, Ciresului si Grigore Vieru”
aprobați prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr. 46/2019.
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel Stan: ”Actualizarea devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici
pentru obiectivul: "Reabilitare si extindere retele apa si canalizare – Municipiul Alba
Iulia, str.Mihail Kogalniceanu, Liceului, Ciresului si Grigore Vieru.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Corina
Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 333/2023

 44.   Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice -
faza  DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul ”Extindere Grădiniță
Cartier Micești, municipiul Alba Iulia, str. Scărișoara, nr. 25”.
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care



prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel Stan: ”Este vorba de grădinița din Micești. Facem o extindere.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Corina
Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 334/2023

Părăsește sala de ședință doamna consilier Corina Rotar.

 45. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza
DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „DEMOLARE CORP C2
ȘI CONSTRUIRE CORP CLĂDIRE NOU ȘCOALĂ GENERALĂ MICEȘTI”,   STR.
SCĂRIȘOARA, Nr. 17, ALBA IULIA. 
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Daniel Stan: ”Școala Generală din Micești. Demolăm partea dreaptă și ne unim
cu corpul celălalt din stânga.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan.”
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 335/2023

 Revine în sala de ședință doamna consilier Corina Rotar.

 16.  Proiect  de hotărâre privind aprobarea listei  de priorități  pe anul 2023, în



vederea repartizării locuințelor pentru tineri, destinte închirierii
 Se dă cuvântul d-nei Luminița Fara – consilier Compartiment informare, presă,
comunicare și relații cu publicul – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul
de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Luminița  Fara:  ”Este  vorba de aprobarea listei  de priorități  pentru locuințele
pentru tineri.  Sunt locuințele ANL. După cum multă lume știe,  avem două blocuri
construite  de  ANL,  dar  parțial  ale  Primăriei,  parțial  ale  armatei.  Dosarele  au  fost
actualizate de către solicitanți.”
 Luminița Fara: ”Am o singură modificare. La poziția nr. 13 din anexă,  numele
corect este Holmanu Dumitru Florin.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 336/2023  

 17.  Proiect  de  hotărâre  privind modificarea  și  completarea  Hotărârii
nr.377/30.08.2022 a Consiliului Local al municipiului Alba Iulia  

 Se  dă cuvântul  d-nei  Olga  Hașegan – consilier  juridic  Direcția  de  Asistență
Socială – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă

raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Se dă cuvântul  d-nei  Corina Rotar  care  prezintă raportul  de avizare din partea
Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.

 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil   acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  

 Olga Hașegan: ”Acest proiect privește acordarea unui ajutor financiar familiilor
copiilor cu vârstă antepreșcolară care nu au obținut un loc în creșă.”

 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa



Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru,  Marius Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 337/2023  
 
 18.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Listei  III  pentru  repartizarea
locuințelor sociale disponibile de închiriat în anul 2023  
 Se  dă cuvântul  d-nei  Olga  Hașegan – consilier  juridic  Direcția  de  Asistență
Socială – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei  Consiliului  local  pentru activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  
 Olga  Hașegan:  ”Lista  3  de  priorități.  Dacă  aveți  întrebări,  vă  stau  la
dispoziție.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 338/2023  
  
 19. Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor pentru repartizarea locuinţelor

sociale din municipiul Alba Iulia, pentru lista de priorități pentru anul 2024
 Se  dă cuvântul  d-nei  Olga  Hașegan – consilier  juridic  Direcția  de  Asistență
Socială – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei  Consiliului  local  pentru  activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  
 Olga Hașegan: ”Criteriile pentru repartizarea locuințelor sociale.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea



Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 339/2023  

 20.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  încheierii  unui  Protocol  de
colaborare între U.A.T. Municipiul Alba Iulia și U.A.T. Comuna Ciugud cu privire la
serviciile de gestionare a câinilor fără stăpân 
 Se dă cuvântul d-lui Vasile Bereș – șef Serviciu administrare piețe, târguri și
gestionarea câinilor fără stăpân care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul
de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Vasile Bereș: ”Aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între U.A.T.
Municipiul Alba Iulia și U.A.T. Comuna Ciugud cu privire la serviciile de gestionare
a câinilor fără stăpân. Am mai încheiat asemenea protocoale  cu UAT Ciugud. Dorim
să supunem aprobării dumneavoastră încheierea unui nou protocol.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Atâta vreau să vă rog pe dumneavoastră din executiv.
Să alocați o sumă de bani să extindeți țarcurile pentru că în momentul acesta sunt
120 de căței. Și a fost moment în care au fost 130 și ceva.”
 Vasile  Bereș:  ”Noi  avem o  propunere  din  partea  unui  ONG  care  vrea  să
construiască 16 țarcuri.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 340/2023  

Marius Filimon: ”Vă propun să facem o pauză de cinci minute.”



Marius Filimon: ”Reluăm ședința. Urmează proiectul nr. 21.„

 21.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  Zonal  pentru:
,,Aprobă Planul Urbanistic Zonal pentru „ÎNFIINȚARE CENTRU DE COLECTARE
PRIN APORT VOLUNTAR” Municipiul  Alba Iulia,  Strada Gheorghe Șincai,  F.N.,
județul Alba
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea  lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru  Damian:  ”Suntem pe  terenul  adiacent  stației  de  transformare  din
cartierul Gheorghe Șincai.  Undeva în spatele acestei stații este un teren proprietate
privată a municipiului Alba Iulia. Iar pe acest teren se propune înființarea centrului prin
aport  voluntar.  În  momentul  elaborării  documentației  de  urbanism  și  eliberării
certificatului de urbanism era obligativitatea elaborării unui PUZ. Între timp, în luna
iunie s-a modificat  legea nr. 50. Pentrua astfel de investiții publice făcute din bugetul
fondurilor europene sau fonduri guvernamentale a fost scoasă obligativitatea elaborării
PUZ-ului. Deci, se poate autoriza în mod direct. Motivul pentru care am păstrat această
formulă  și am mers în continuare cu această documentație de urbanism este cauzat de
accesul la această zonă pentru colectarea selectivă prin aport voluntar a deșeurilor, în
contextul  în care drumul de la nord propus trece pe sub liniile de înaltă tensiune și sunt
în  proprietatea  electrica,  lucru  care  implică  studiu  de  coexistență,  realizarea  unor
investiții destul de mari pentru realizarea acestui drum. În acest context, s-a propus prin
acest PUZ legătura cu Emil Racoviță pe o stradă privată care urmează să fie expropriată
în vederea realizării acestui drum. Se propune o zonă de protecție față de acest centru
de colectare de 200 m.”
 Marius Filimon: ”Investiția este realizată prin PNRR.”
 Alexandru Damian: ”La faza de consultare a populației am trimis poștal adrese
tuturor proprietarilor. Majoritatea proprietarilor nu sunt de acord cu aceste investiții.
Este  la  oportunitatea  noastră  dacă  ...  în  contextul  în  care  terenurile  existente  sunt
încadrate funcțional în zona de locuințe individuale.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”De ce nu sunt de acord majoritatea proprietarilor?”
 Alexandru Damian: ”De frica faptului că se vor depozita deșeuri pe acest teren.
Nu sunt deșeuri menajere.”
 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”La acea  distanță  poate  fi  amplasat  cel  mai  apropiat
imobil?”
 Alexandru Damian: ”La 200 metri imobil de locuire. Terenurile din această zonă
sunt majoritatea afectate de rețele.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”



 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 341/2023  

  22.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  Zonal
pentru: ,,CONSTRUIRE LOCUINȚĂ UNIFAMILIALA, GARAJ, ÎMPREJMUIRE
ȘI BAZIN VIDANJABIL” - Municipiul Alba Iulia, str. TĂLMACIU, Nr. 16, județul
Alba
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Suntem undeva în zona Alba Iulia – Micești, sub pădurea
Mamut, într-o zonă care a fost reglementată prin PUG ca fiind o zonă pentru locuire de
vacanță. Prin PUG, terenul care face obiectul PUZ-ului are o porțiune, jumătatea de
nord ca fiind zonă de locuire de vacanță și jumătatea de nord ca fiind o zonă de locuire
stabilită printr-un PUZ aprobat în 2008. Și jumătatea de la sud zona de locuire de
vacanță  încadrată  conform  PUG-ului.  Rolul  acestui  PUZ  este  de  a  uniformiza
reglementarea urbanistică pe ambele jumătătți de teren. În PUG, în zona de locuire de
vacanță sunt permise amenajări de construcții cu sistem individual adecvat, în cazul de
față  bazin  vidanjabil.  Deci,  în  acest  contexthotărârea  de  guvern  din  2021  pentru
amplasarea  de  sisteme  individuale  adecvate  se  mulează  perfect  pe  o  reglementare
urbanistică aprobată prin PUG într-o zonă funcțională care permite această colectare a
deșeurilor menajere prin bazine vidanjabile.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 342/2023  

 23. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea Planului  Urbanistic Zonal pentru



„ANULARE  CALE  DE  ACCES  PIETONALA”  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ROJOMAL, Nr. 30, județul  Alba.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea  lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Suntem în zona Schit, undeva pe strada Rojomal. La nord
avem strada Francisca și Schitul de la Schit. Universitatea 1 Decembrie cu secția de pe
strada Rojomal. Prin PUZ-ul Schit – Șeigău aprobat în 2014 a fost propus pe acest
imobil  al  proprietarului  care  dorește   construirea  acestui  imobil  de locuințe  a  fost
propusă o alee pietonală de acces în pădurea de la Mamut. Această alee pietonală în
prezent  nu  există.  Accesul  în  pădure  se  face  undeva  pe  curbele  de  nivel  cât  mai
favorabile accesului și vin fix de la intrarea la Schit. Accesul pietonal se face cumva lin
până la această alee care vine pe latura de fund a lotului care face obiectul acestui PUZ.
Deci, rolul acestui PUZ este de anulare a acestui tronson de la est de aleea de acces spre
pădure și reglementează urbanistic ca zonă de locuit.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,  Sandu
Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 343/2023  

  Părăsește ședința domnul consilier Sandu Cornel Stelian și domnul consilier
Claudiu Marean.

 24.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "CONSTRUIRE  DOUĂ  HALE  PRODUCȚIE"  -  Municipiul  Alba  Iulia,
Strada ALEXANDRU IOAN CUZA, Nr. 33D, județul  Alba 

Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea  lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 



 Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Alexandru Ioan Cuza, la nr. 33D, unde pe
un imobil inițial dezmembrat dintr-un imobil mai mare, pe care am avut aprobat un
PUD în urmă cu câteva luni. Aici, pe terenul din dreapta se propune amplasarea și
construirea a două hale de producție. Proiectul nu a avut probleme nici în comisia de
urbanism.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Antoniu  Emil,   Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 344/2023 

 Revine în sala de ședință doamna consilier Oltean Sabina Larisa.

 25.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Planului Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "TEHNOLOGIZARE  INOVATOARE  ȘI  CREȘTEREA
COMPETITIVITĂȚII  ECONOMICE  PRIN  INVESTIȚII  IN  ACTIVE  FIXE
CORPORALE  ȘI  NECORPORALE  PENTRU  PRESTAREA  DE  SERVICII
AVANSATE  ÎN  DOMENIUL  ÎNTREȚINERII  ȘI  REPARĂRII
AUTOMOBILELOR  -  VIABILIZARE  TEREN,  ASIGURARE  ACCES  ȘI
RACORDURI  UTILITĂȚI,  INCLUSIV  PRODUCERE  ENERGIE  VERDE
PENTRU AUTOCONSUM, CONSTRUIRE HALĂ, ILUMINAT ȘI LOGISTICĂ
DE  SUPRAVEGHERE,  ACHIZIȚIONARE  DE  UTILAJE,  ECHIPAMENTE  ȘI
INSTALAȚII  DE  ULTIMĂ  GENERAȚIE"  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ALEXANDRU IOAN CUZA, Nr. 31C, județul  Alba 
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea  lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Alexandru Damian: ”Suntem undeva la sud de proiectul prezentat anterior, tot pe
strada Alexandru Ioan Cuza.  La nord avem reprezentanța  Dacia.  Între  proprietatea
aceasta și reprezentanța Dacia mai există încă o parcelă dezmembrată  din parcela mare.
Se propune construirea unei hale.  Cu destinație service auto și corp de birouri în față.
Accesul se face din strada Alexandru Ioan Cuza.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea



Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Antoniu  Emil,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian  Tudorașcu,  Corina  Rotar,  Oltean  Sabina  Larisa,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 345/2023  

 26. Proiect de hotărâre privind PRELUNGIREA TRASEULUI UNOR STRĂZI
ÎN  MUNICIPIUL  ALBA IULIA,  str.  Ioan  Petru  Culianu  și  str.  Pârâul  Iovului,
Municipiul Alba Iulia, județul  Alba – proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

 27. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile înregistrată la
sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 81811 din 11.07.2023, formulată de
S.C. TRIFU IMOBILIARE S.R.L și S.C. ROMCARPATIA NEW TEAM S.R.L.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea  lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Damian:  ”Este  o plângere prealabilă pe regulamentul  de investiții
publice aprobat în 2021. Principalele articole,  mă rog, cele două articole care sunt
atacate prin această plângere prealabilă  sunt art. 11, lit. ”d” și art. 12 lit. ”d”. La art. 11
lit. ”d” se propune înlăturarea obligativității obținerii recepției la terminarea lucrărilor,
extinderilor  branșamentelor  la  infrastructura  tehnico-edilitară  și  a  căilor  de  acces
anterior efectuării operațiunilor notariale de parcelare a loturilor  construibile. Iar la
articolul 12, înlăturarea condițiilor inserate vizând preluarea de către Municipiul Alba
Iulia a imobilelor pentru care s-a renunțat  la dreptul de proprietate. În ceea ce privește
înlăturarea obligativității  obținerii recepției anterior parcelării prin documentația de
urbanism, am specificat și în 2021 în cadrul acestui proiect că din cauza parcelărilor
foarte multe din perioada 2010 – 2021 și incapacității administrației publice de a ajunge
la un consens cu proprietarii de terenuri care au cumpărat de bună credință imobilele
parcelate, fără a fi executate anterior rețelele tehnico-edilitare și căile de comunicații,
adică a drumurilor. Prin proiect a fost prezentat ca toate PUZ-urile care urmează să fie
executate și aprobate după anul 2021, să propună acest lucru, ca parcelarea să fie făcută
ulterior  eliberării  autorizației  de construire  și  a  executării  rețelelor  tehnico-edilitare



pentru drumurile respective și a drumurilor la stadiu de drum balastat și a trotuarelor
finale.” 
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Antoniu  Emil,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian  Tudorașcu,  Corina  Rotar,  Oltean  Sabina  Larisa,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 346/2023  

 29.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  constituirii  drepturilor  de  uz  și
servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate
publică a municipiului Alba Iulia, situat în Alba Iulia, pe str.Decebal 

Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Florin Magda: ”Propunem aprobarea constituirii drepturilor de uz și servitute
în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate publică a
municipiului Alba Iulia, situat în Alba Iulia, pe str. Decebal, pe o lungime de 33
metri liniari.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Câmpeanu  Vlad Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Marius  Filimon,  Florea
Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea
Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Antoniu  Emil,  Alin  Stanciu,  Raul
Sebastian  Tudorașcu,  Corina  Rotar,  Oltean  Sabina  Larisa,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 347/2023    

Părăsește ședința doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana.

 31.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea închirierii  prin licitație  publică a
Pavilionului Central din incinta Spațiului de Recreere Mamut
 Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din



partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Florin  Magda:  ”Aprobarea  închirierii  prin  licitație  publică  a  Pavilionului
Central din incinta Spațiului de Recreere Mamut. Este vorba despre pavilionul   care
are o suprafață construită de 330 mp la sol. Prețul de pornire al licitației publice este
de  3277  lei/lună.  Perioada  contractului  de  închiriere  va  fi  de  cinci  ani  de  zile.
Menționez că în cadrul contractului s-a stabilit cași obligativitate a celui care va
câștiga  licitația,  să  întrețină  inclusiv  pergolele  destinate  grătarului  și  a  celor  12
pergole, inclusiv a mobilierului și a instalațiilor aferente.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea,
Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 348/2023

 32. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea componenței Comisiei
de evaluare a ofertelor pentru concesionarea bunurilor proprietate publică și a bunurilor
proprietate  privată  a  municipiului  Alba Iulia,  constituite  prin Hotărârea  Consiliului
Local al municipiului Alba Iulia nr.328/26.11.2020  
 Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Florin Magda: ”Singura modificare față de ceea ce este în prezent este faptul
că sunt introdus eu în cadrul comisiei. Membrii supleanți rămân neschimbați.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea,
Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa,  Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 349/2023
 
Părăsește  ședința  domnul  consilier  Ionuț  Horșa  și  domnul  consilier  Florea



Victor Paul.

 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  vânzării  cu  plata  în  rate  a  unei
locuinţe construite din fonduri A.N.L., situate administrativ în Municipiul Alba Iulia,
str. Livezii, nr. 48, bl. ANL, et. 1, ap. 13, județul  Alba.
 Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Florin  Magda:  ”Vă  propunem  aprobarea  vânzării  cu  plata  în  rate  a  unei
locuințe construite  din fonduri ANL,  situată administrativ în Municipiul Alba Iulia,
str. Livezii, nr. 48, bl. ANL, et. 1, ap. 13. Avansul minim este de 15% din prețul de
vânzare a locuinței la care se adaugă comisionul de 1% cuvenit Consiliului Local al
Municipiului Alba Iulia. Dobândă este de 9 %/an.„
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil,
Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Oltean Sabina Larisa, Sergiu
Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 350/2023

Revine în sala de ședință domnul consilier Ionuț Horșa și domnul consilier Florea
Victor Paul.
 Părăsește ședința domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei.

 
 34. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii adresate Consiliului Județean
Alba pentru trecerea imobilelor (terenuri) înscrise în CF nr. 82216, CF nr. 82536 și
CF nr. 82479 Alba Iulia din domeniul public al Județului Alba și din administrarea
Consiliului  Județean  Alba  în  domeniul  public  al  Municipiului  Alba  Iulia  și
administrarea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și  raportul de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”La proiectul nr. 34 este vorba despre o cerere adresată către



Consiliul Județean Alba Iulia pentru transmiterea a 3 CF-uri, imobile situate în Micești
către Ampoi care ajută la accesul către imobilele învecinate. Teren aferent străzii.”
Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 351/2023 

 35. Proiect de hotărâre privind acordul de prinicipiu cu privire la transmiterea
imobilului teren în suprafață de 105 mp înscris în CF nr. 119919 din domeniul public
al  Municipiului  Alba  Iulia  în  domeniul  public  al  Statului  și  administrarea
Ministerului Educației prin Inspectoratul Școlar Județean Alba și  Palatul Copiilor
Alba Iulia  
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local   pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Este vorba de transmiterea imobilului în suprafață de 105 mp
către domeniul public al statului și administrarea administrarea Ministerului Educației
prin Inspectoratul Școlar Județean Alba și Palatul Copiilor Alba Iulia. Este vorba
despre Palatul Copiilor din cetate.”  
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 352/2023 

 36. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Rodnei, nr. 1.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din



partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Avem o documentație de actualizare prin care se rectifică
suprafața de la 486 mp la 570 mp. Imobilul se află situat pe strada Rodnei, nr. 1”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 353/2023 
 
 37. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date - rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor,
nr.2, Bl.G140, ap.74
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Tot o documentație de actualizare dar de data aceasta cu
diminuare  de  suprafață  de  la  15  la  12  mp,  a  unui  imobil  aflat  în  concesiune  pe
Gladiolelor.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 354/2023 

 38.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  al
Municipiului Alba Iulia – domeniul privat asupra unor imobile (terenuri) situate în
Municipiul Alba Iulia
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură  -  care prezintă proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de



specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Este vorba despre clarificarea situației juridice în ceea ce
privește 13 imobile care se află în proprietatea statului român și dorim să le actualizăm
în ceea ce privește trecerea în domeniul privat al municipiului Alba Iulia.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 355/2023 

 39.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  a
Municipiului Alba Iulia – domeniul public asupra unor imobile (drumuri)  
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Avem o documentație de întabulare a unui drum adiacent
străzii Lalelelor. Domeniul public.„
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela,    Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Marcela Vâlcan.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 356/2023 
 
 Revine în sala de ședință domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei.

 40. Proiect de hotărâre privind modificarea  Regulamentului privind organizarea
şi executarea serviciului public de transport persoane în regim de taxi în municipiul



Alba  Iulia  aprobat  prin  Hotărârea  nr.  298/2013,  modificat  și  completat  prin
Hotărârea nr. 472/2018 a Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia
 Se  dă  cuvântul  d-lui  Călin  Sunzuiană  –  consilier  Compartiment  transport,
liberă  inițiativă  –  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum  și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Călin Sunzuiană: ”Se propune eliminarea a două taxe pe care la ora actuală le
plătesc  taximetriștii.  Taxa  de  stație  și  taxa  de  viză  anuală,  a  autorizațiilor  taxi
eliberate. Se aplică doar de anul viitor deoarece la ora actuală s-au plătit.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven
Ionela, Medrea Bogdan,  Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu,
Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar, Oltean Sabina Larisa,  Sergiu Nicolae Vârtei,
Marcela Vâlcan și 2 abțineri Dumitru Nicolae Alexandru, Medrea Petru Gabriel.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 357/2023 

 Revine în sala de ședință doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana.

  43. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al Municipiului
Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil – (apartament) situat în Municipiul Alba
Iulia, str. Cloșca bl.CF11.

Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia,
domeniul privat a unui apartament situat pe strada Cloșca, la blocul Turn, CF11.”
 Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Florea
Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel Nanu Dana



Elisabeta, Popescu Antoniu Emil, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Corina Rotar,
Oltean Sabina Larisa,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

  S-a adoptat Hotărârea nr. 358/2023 
 
  41. Diverse:  
 Marius Filimon: „Avem Circulara nr. 6/2023 – Instituția Prefectului – Județul
Alba înregistrată la Primăria municipiului Alba Iulia sub nr. 92476/10.08.2023.”
 Discuții, intervenții dacă mai aveți? Dacă nu, declar ședința de azi închisă.”
  

Alba Iulia,  30 august 2023

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general
                        Consilier                                                 Marcel Jeler
                    Marius Filimon            

 


